
   
 

 

 
Protokół nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 23 września 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.31 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.22 

 

Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 9 

Obecnych – 9 

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 26 sierpnia 2024 roku. 

3. Podsumowanie działań kontrolnych pieców dokonywanych przez straż miejską  

w minionym sezonie grzewczym.  

4. Drzewa Młodych Płocczan – informacja o programie. 

5. Kontrola postępowania z nieczystościami ciekłymi, gromadzonymi w zbiornikach 

bezodpływowych i osadnikach przydomowych oczyszczalni ścieków w oparciu o aplikację 

AQUARIUS. 

6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050,  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024, 

3) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Sportu (druk  

nr 104), 

4) sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej jako działka nr 62/19 i działka nr 62/20 o łącznej 

powierzchni 0,2329 ha położonej w Płocku przy ul. Targowej, na rzecz 

dotychczasowego użytkownika wieczystego (druk nr 105), 

5) wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę-Miasto Płock wniosku o dofinansowanie na 

konkurs oraz przyjęcie do realizacji przedsięwzięcia polegającego na wymianie źródeł 

ciepła i poprawie efektywności energetycznej instytucji edukacyjnych (druk nr 109), 

6) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących projektu 

uchwały w sprawie zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 111), 

7) przyjęcia Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, 

8) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Rad 

Mieszkańców Osiedli (druk nr 114).  

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 
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Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam serdecznie Państwa radnych. 

Witam serdecznie Pana wiceprezydenta Piotra Dyśkiewicza. Witam kierowników, dyrektorów 

poszczególnych wydziałów urzędu miasta, jak i również jednostek podległych. Witam tutaj 

również mieszkanki miasta Płocka. Zanim przejdziemy do naszych obrad bardzo proszę  

o sprawdzenie listy obecności.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 

kworum. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Witam, widzę że do naszych obrad dołączył Pan skarbnik – Pan Wojciech Ostrowski – witam 

serdecznie, z Panią dyrektor. Witamy. I dzisiaj mamy już taki skład dziewięcioosobowy, 

dołączył też do nas Pan radny, Pan Krzysztof Gorzkowski. Witamy serdecznie. Bym poprosiła 

na początku posiedzenia… Poprosiłabym o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały pomieszczonego na druku numer 120 w sprawie uchylenia Uchwały  

nr 638/XXXVII/2013 z dnia 27 sierpnia 2013 roku w sprawie uchwalenia „Programu ochrony 

środowiska przed hałasem dla Miasta Płocka” oraz Uchwały nr 858/LIII/2018 Rady Miasta 

Płocka z dnia 25 października 2018 roku w sprawie przyjęcia zaktualizowanego „Programu 

ochrony środowiska przed hałasem dla miasta Płocka”. I kto z Państwa radnych jest za 

wprowadzeniem tego projektu uchwały do dzisiejszego porządku obrad? Bardzo proszę  

o zagłosowanie. Pan radny Emil ma problemy, tak? Mamy tutaj problemy, Pan radny Brzeszcz 

ma problem z głosowaniem. Bardzo proszę o pomoc. Dziękujemy bardzo.” 

 

Wynik głosowania (wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 120): 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały na druku nr 120 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję. W omówieniu projektów uchwał na najbliższą sesję prosiłabym o przesunięcie 

projektu uchwały na druku numer 111 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych  

z mieszkańcami Płocka dotyczących projektu uchwały w sprawie zmian w statutach osiedli 

miasta Płocka z podpunktu 6 do podpunktu numer 3. I teraz – proszę Państwa – możemy już 

przejść do przyjęcia zmienionego porządku obrad. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad, ewentualnie jest przeciw lub wstrzymał się od głosu? Bardzo 

proszę.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie zmienionego porządku obrad): 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 26 sierpnia 2024 roku. 

3. Podsumowanie działań kontrolnych pieców dokonywanych przez straż miejską  

w minionym sezonie grzewczym.  

4. Drzewa Młodych Płocczan – informacja o programie. 
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5. Kontrola postępowania z nieczystościami ciekłymi, gromadzonymi w zbiornikach 

bezodpływowych i osadnikach przydomowych oczyszczalni ścieków w oparciu o aplikację 

AQUARIUS. 

6. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 115),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 116), 

3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących projektu 

uchwały w sprawie zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk  

nr 111), 

4) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Sportu (druk  

nr 104), 

5) sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej jako działka nr 62/19 i działka nr 62/20 o łącznej 

powierzchni 0,2329 ha położonej w Płocku przy ul. Targowej, na rzecz 

dotychczasowego użytkownika wieczystego (druk nr 105), 

6) wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę-Miasto Płock wniosku o dofinansowanie na 

konkurs oraz przyjęcie do realizacji przedsięwzięcia polegającego na wymianie źródeł 

ciepła i poprawie efektywności energetycznej instytucji edukacyjnych (druk nr 109), 

7) przyjęcia Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (druk nr 117), 

8) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Rad 

Mieszkańców Osiedli (druk nr 114), 

9) uchylenia Uchwały Nr 638/XXXVII/2013 z dnia 27 sierpnia 2013 roku w sprawie 

uchwalenia „Programu ochrony środowiska przed hałasem dla Miasta Płocka oraz 

Uchwały Nr 858/LIII/2018 Rady Miasta Płocka z dnia 25 października 2018 roku  

w sprawie przyjęcia zaktualizowanego „Programu ochrony środowiska przed hałasem 

dla miasta Płocka” (druk nr 120). 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Również witam na naszych obradach Pana wiceprezydenta Artura 

Zielińskiego, który dołączył. Witamy serdecznie. Kolejny punkt naszego posiedzenia.” 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 26 sierpnia 

2024 roku. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego protokołu, bo każdy z Państwa mógł się  

z nim zapoznać?” 

 

Wynik głosowania: 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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Ad pkt. 3 

Podsumowanie działań kontrolnych pieców dokonywanych przez straż miejską  

w minionym sezonie grzewczym.  

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Oczywiście to nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale Państwo 

mieliście materiał. Jest tutaj przedstawiciel straży miejskiej, właściwie dwoje, więc bardzo 

proszę jeśli ktoś z Państwa ma pytania bardzo proszę o ich zadawanie. Proszę bardzo, Panie 

przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry 

Państwu. Zastanowiła mnie jedna rzecz, a mianowicie mamy podaną liczbę kontroli palenisk 

w latach 2022 i 2023. Z tej statystyki wygląda na to, że w 2023 roku tych kontroli było 

praktycznie dwa razy mniej. Z czego to wynika?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Więc prosiłabym o udzielenie odpowiedzi. Nie wiem kto z Państwa 

przyjedzie do mównicy. Zapraszam tutaj ponieważ musi być sporządzony protokół z Państwa 

wypowiedzi. Pan kierownik udzieli informacji, Pan Dariusz. Bardzo proszę, zapraszamy.” 

 

Pan Dariusz Lisowski Kierownik Referatu Rejonowych w Straży Miejskiej powiedział: „Pani 

Przewodnicząca! Szanowni Prezydenci! Szanowni Radni! Wynika to z tego, że w 2022 roku 

były kontrolowane przez straż miejską zlecone kontrole kotłowni w związku z dodatkiem 

węglowym.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję. Dla 

mnie zrozumiałe.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, proszę przejdźmy do kolejnego punktu.” 

 

Ad pkt. 4 

Drzewa Młodych Płocczan – informacja o programie. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Również to nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddawany pod głosowanie. Jeśli Państwo 

radni macie pytania bardzo proszę. Nie widzę. Nikt się nie zgłasza, więc przejdźmy proszę do 

kolejnego punktu.” 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



5 

 

Ad pkt. 5 

Kontrola postępowania z nieczystościami ciekłymi, gromadzonymi w zbiornikach 

bezodpływowych i osadnikach przydomowych oczyszczalni ścieków w oparciu  

o aplikację AQUARIUS. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To również nie jest temat sesyjny, więc nie będzie poddany pod głosowanie, ale może 

Państwo macie jakieś pytania. Bardzo proszę. Również nie widzę, więc przejdziemy do 

kolejnego punktu.” 

 

Ad pkt. 6 

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 115 i 116 omówić wspólnie. Radni 

wyrazili zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 115) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk 

nr 116) 

 

Projekt uchwały na druku nr 115 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 116 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I prosiłabym o wprowadzenie tutaj Pana skarbnika. Dziękujemy bardzo przedstawicielom 

straży miejskiej, że zechcieli z nami być. Dziękujemy. I poprosimy tutaj Pana skarbnika. 

Dziękuję bardzo.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa. 

Tak w skrócie, chociaż nie będzie to bardzo krótko, przedstawię propozycje zmian do uchwał. 

I tak w uchwałach, które Państwo otrzymali proponujemy zmniejszenie dochodów 

budżetowych o 4 miliony 996 tysięcy złotych, w tym dochody bieżące rosną o 368 tysięcy,  

a majątkowe maleją o 5 milionów 364 tysiące. Wydatki proponujemy zmniejszyć również  

o tą samą kwotę co i dochody – 4 miliony 996 tysięcy, w tym wydatki bieżące rosną  

o 6 milionów 226 tysięcy, a majątkowe maleją o 11 milionów 222 tysiące. Największe zmiany 

dotyczą zwiększenia dochodów z tytułu odsetek od rachunków bankowych – to jest 600 

tysięcy złotych. Zwiększenie dochodów o 619 tysięcy złotych otrzymanych z rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na budowę przez MZGM budynku przy ulicy 3 Maja 21  

i jednocześnie zwiększenie wydatków na podwyższenie kapitału w MZGM o tą samą kwotę. 

Kolejne to zwiększenie dochodów z tytułu najmu pomieszczeń w placówkach oświatowych  

o 341 tysięcy złotych i jednocześnie zwiększenie wydatków w tych placówkach o 307 tysięcy. 

Zmniejszenie wydatków o 100 tysięcy złotych na zadaniu Zagospodarowanie placu Obrońców 

Warszawy. To jest przesunięcie na 2025 rok. Zmniejszenie wydatków o 150 tysięcy na 

połączenie komunikacyjne Imielnica – Podolszyce Południe. Zmniejszenie wydatków na 

zadaniu Przebudowa ulicy Gronowej – 300 tysięcy. Zmniejszenie wydatków o 260 tysięcy na 

zadaniu Przebudowa systemu odprowadzania wód opadowych zlewni Mała Rosica. 

Przesunięcie wydatków w wysokości 500 tysięcy z 2024 na 2025 rok na utworzenie 

grzebowiska dla zwierząt w związku z przedłużającą się analizą dotyczącą wyznaczenia 

właściwej lokalizacji inwestycji. Zmniejszenie wydatków o 941 tysięcy na zadaniu 

Zagospodarowanie Jaru Brzeźnicy w roku 2024 i zwiększenie wydatków na tym zadaniu  

w roku 2026 o milion złotych. Po tych zmianach na rok 2025 będziemy mieli milion złotych  

i na 2026 milion złotych. Przesunięcie z 2024 roku na 2025 kwoty 896 tysięcy na zadaniu 
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Doposażenie miejskiego terenu rekreacji przy ulicy Parkowej. Zmniejszenie wydatków  

o 300 tysięcy złotych na zadaniu Zagospodarowanie skweru przy ulicy Harcerskiej oraz 

zmniejszenie wydatków na utworzenie Parku Międzytorze 2,5 miliona w 2024 i 5,5 miliona  

w 2025 i jednocześnie utworzenie zadania, w którym tworzymy i ten skwer, i park oraz 

dodatkowo siedem parków kieszonkowych. I to zadanie będzie nosiło nazwę 

Bioróżnorodność. I tam jest zwiększenie wydatków na tym zadaniu o 8 milionów 436 tysięcy 

w 2025 i 5 milionów 897 tysięcy w roku 2026. Kolejne to zmniejszenie wydatków o 50 tysięcy 

na budowę placu zabaw na osiedlu Miodowa Jar. To są oszczędności. Przesunięcie środków na 

2025 w wysokości 3 miliony 380 tysięcy na budowę ulicy Ośnickiej. Przesunięcie środków na 

2025 również w wysokości 5,2 miliona, w tym 1,2 miliona środków własnych, na budowę 

ulicy Browarnej, ale również przesunięcie dochodów w wysokości 4 milionów na tym zadaniu. 

Przesunięcie na 2025 rok kwoty 850 tysięcy na przebudowę budynków komunalnych  

w zakresie poprawy ich efektywności energetycznej. Przesunięcie na 2025 również kwoty  

185 tysięcy na opracowanie Planu ogólnego miasta. Zwiększenie wydatków o milion złotych 

na pokrycie kosztów pobytu płocczan w DPS-ach poza naszym miastem. Zwiększenie 

wydatków o 480 tysięcy na opłatę za zarządzanie nieruchomościami gminy oraz Skarbu 

Państwa oraz na remonty pustostanów. Zwiększenie wydatków o 3,5 miliona złotych na 

podwyższenie kapitału w spółce MOSiR. Zwiększenie wydatków o 5 milionów 411 tysięcy na 

podwyżki wynagrodzeń dla wszystkich jednostek budżetowych oraz instytucji kultury. 

Przesunięcie środków na zadaniu Zielony transport w łącznej wysokości 93 milionów  

750 tysięcy złotych, w tym 75 milionów środków unijnych oraz 18 milionów 750 tysięcy 

środków własnych z lat 2025-2027 na lata 2026-2028. Dostosowanie środków na zadaniu 

Rozbudowa ulicy Przemysłowej do kwot zapisanych we wniosku o środki unijne. Powoduje to 

zmniejszenie środków unijnych o 20,5 miliona i jednocześnie zwiększenie środków własnych 

o 12 milionów. Po zmianie na zadaniu będziemy mieli łącznie 56,5 miliona złotych, w tym 

środki unijne 25 milionów. Zwiększenie dochodów o 210 tysięcy złotych w związku  

z otrzymaniem środków na realizację projektu Mobilność kadry i uczniów w Jagiellonce  

i jednocześnie zwiększenie wydatków na ten projekt o tą samą kwotę. Zwiększenie dochodów 

o 221 tysięcy złotych w związku z otrzymaniem środków na projekt Akredytacja w ZST to 

lepsza przyszłość na europejskim rynku i oczywiście zwiększenie wydatków na tym projekcie 

o tą samą kwotę. I zwiększenie dochodów o 110 tysięcy złotych w związku z otrzymaniem 

środków na projekt Zagraniczne warsztaty uczniów i nauczycieli i jednocześnie zwiększenie 

również wydatków na ten projekt o tą sama kwotę. To takie największe zmiany. Jeśli jakieś 

pytania to postaramy się odpowiedzieć.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo, Panie skarbniku. I właśnie: czy są jakieś pytania? Pan radny Tomasz Korga 

bardzo proszę.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dziękuję bardzo. To będą pytania skierowane do Pana 

prezydenta Zielińskiego, bo chodzi o rzeczy budowlane, projektowe. Strona numer 9: jest  

3 miliony 379 na budowę ulicy Ośnickiej – przedłużenie prac projektowych. Na co? Dlaczego? 

Co tam się dzieje, że musimy taki zapis umieścić? I też strona numer 9: budowa ulicy 

Browarnej – 1,2 miliona przesuwamy na rok 2025. I jeszcze jedno z wypowiedzi Pana 

skarbnika: 3,5 miliona na MOSiR na co? Dziękuję bardzo.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję również.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Może ja zacznę od MOSiR-u,  

a potem się zmienimy z Arturem. Jeśli chodzi o MOSiR są to środki związane z przejęciem 

jakby zarządzaniem przez MOSiR nowym basenem, „Miodolanką”, który – jak wiemy – do 

wszystkich basenów dopłacamy i do tego również. Pewnie kwota roczna to będzie około… 

między 5 a 6 milionów złotych. Mam nadzieję, że gdzieś 5,5. Natomiast w tym roku był 

niecały rok, stąd te 3,5 miliona powinno być… powinno wystarczyć za te osiem miesięcy. Co 

do reszty to myślę, że Artur odpowie.” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dziękuję Panie Wojtku. Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Jeżeli chodzi o ulicę 

Ośnicką to niestety, albo już nawet stety, ponad rok czasu oczekiwaliśmy na decyzję  

w zakresie warunków z RDOŚ. To jest instytucja od nas całkowicie niezależna. Powiedziałem 

niestety, bo w momencie kiedy dokonywaliśmy tej zamiany po raz kolejny otrzymywaliśmy 

informację o tym, że przedłuża się wydanie decyzji. Dobra informacja jest też taka… Nie ma 

dzisiaj Pana Tomasza Maliszewskiego, który co miesiąc dopytuje mnie o tą inwestycję, bo to 

jest jedna z tych inwestycji, którą już dwa lata temu obiecałem, że będziemy realizować…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Dlatego zapytałem.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dokładnie. Dziś mam dobrą wiadomość, a mianowicie w ostatni wtorek czy w środę 

otrzymaliśmy informację z RDOŚ z wytycznymi, która pozwoli nam na kontynuowanie 

dokumentacji projektowej i zakładam, że zakończymy ją jeżeli nie w tym to na początku 

przyszłego roku, a przypomnę, że na tą decyzję czekamy od lipca ubiegłego roku, czyli 

trzynaście miesięcy czekaliśmy na decyzję…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Jakie to były problemy?” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Znaczy, problemem było to, że jako jedyna instytucja poprosiła nas o szczegółowy raport 

środowiskowy, który otrzymała i analizowanie tego raportu kilkusetstronicowego 

pracownikom zajęło tak dużo czasu. Mówię, co miesiąc otrzymywaliśmy informację, że 

jeszcze nie ma decyzji, nie ma, nie ma, nie ma. Tutaj też służby nasze z wydziału… WKŚ – 

tak od was chyba? – przychodziła informacja co miesiąc o przedłużeniu terminu na wydanie 

warunków… decyzji środowiskowej jeżeli chodzi o Ośnicką. Było to uwarunkowane tym, że 

jako jedyna instytucja RDOŚ do tej pory nie dawał żadnych wytycznych. Na dzień dzisiejszy 

zapoznałem się z decyzją. Wskazuje ona przede wszystkim na pewne uwarunkowania, które 

trzeba zastosować podczas już prowadzonych prac. I tak jak wspomniałem wcześniej, 

możemy po tych 14 blisko miesiącach ruszyć z kontynuacją projektowania. I dlatego też 

chcąc … A plany były bardzo ambitne, bo już w 2023 planowaliśmy rozpocząć prace. 

Niestety… Mówię niestety dopiero w 2025. Ale cieszę się, że w końcu ta informacja dotarła. 

Myślę, że mieszkańcy tego osiedla będą mogli odetchnąć z ulgą, że będziemy kontynuować 

projektowanie. W tej chwili usiądziemy z projektantem nad przygotowaniem stosownego 

dokumentu jakby uwzględniającego ten termin niezależny od żadnej ze stron. Myślę, że na 

początku przyszłego roku zakończymy projektowanie, a pozwoli nam to ogłosić postępowanie 

przetargowe. Inna sytuacja jest z ulicą Browarną. Pierwotnie środki zakłady, że wyłonimy  

i podpiszemy umowę na Browarną w okresie wcześniejszym niż to się stało. W tej chwili  

z początkiem września została umowa podpisana. Trwają prace w tej chwili w zakresie 

przygotowania szczegółowego harmonogramu. Myślę, że z początkiem października firma 

wejdzie już na plac budowy, a nie zdąży przerobić takiego zakresu jak wcześniej 

planowaliśmy, stąd też przesunięcie na przyszły rok, bo ta faktura listopadowa będzie 

zapłacona w styczniu. Tutaj akurat nie widzę żadnego zagrożenia. Prace będą rozpoczęte. 

Mamy 13 miesięcy na realizację. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękujemy również za udzielone odpowiedzi. Jeśli… Bardzo proszę, Pan przewodniczący 

jeszcze.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Szanowny 

Państwo, tymi dwoma drukami, projektami uchwał wprowadzamy nowe zadanie,  

a mianowicie nowe zadanie Ochrona bioróżnorodności i tam jeszcze kilka słów dalej. Jak 

rozumiem, pod tym zadaniem łączą się dotychczasowe różne zadania. Gdyby ktoś mógł 

sprecyzować dokładnie jakie. I kolejna rzecz: zdejmujemy w WPF-ie praktycznie wszystkie 

środki, które były przeznaczone dotychczas na łącznik Podolszyce Południe – Imielnica oraz 

na odprowadzanie wód opadowych do Małej Rosicy. Czy to oznacza, że rezygnujemy 
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całkowicie z tych zadań czy też przenosimy je na jakąś mniej lub bardziej określoną 

przyszłość gdy warunki, które projektanci nam zechcą przedstawić będą bardziej racjonalne? 

Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję również. Widzę, że tutaj Pan prezydent udzieli odpowiedzi.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„A jeszcze chyba Pan przewodniczący Korga coś chciał dopowiedzieć?” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Nie.” 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Nie, to jeszcze jest z poprzedniego. Dziękuję.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„OK. Tak, to postaram się odpowiedzieć. Jeżeli chodzi o zadanie, które powstało jest ono 

połączone z dofinansowaniem, które otrzymaliśmy w zakresie zazielenienia miasta. W skład 

tego wchodzą zadania między innymi inwestycyjne, czyli budowa parku na Międzytorzu oraz 

budowa skweru na ulicy Harcerskiej oraz uwzględnia siedem parków kieszonkowych.  

Tak że takich dziewięć zadań, ale dwa dość duże inwestycyjne, pozostałe takie też duże, ale 

w zakresie jakby zazielenienia. Jeżeli chodzi o łącznik i Rosicę to są dwa zadania, które… 

Jeżeli chodzi o łącznik to przyznam szczerze sam ubolewam troszkę nad tym, że od pięciu lat 

próbujemy zrealizować inwestycję, która tutaj wielokrotnie jest podkreślana przez i radnych,  

i mieszkańców. Przez pięć lat używając różnych narzędzi, poprzez ogłoszenie postępowania, 

możliwość wyboru z wolnej ręki, ogłaszaliśmy postępowania w jakimkolwiek zakresie się 

udało, rozmawialiśmy również w tym zakresie stworzenia jakiegoś porozumienia na kanwie 

którego moglibyśmy przy użyciu sił politechniki płockiej zaprojektować albo jakąś koncepcję 

stworzyć. Niestety, te działania dzisiaj troszkę spełzły na niczym. Nikt nie był w stanie nam 

zaproponować rozwiązania, które z jednej strony nie kolidowałoby z tą piękną przestrzenią 

zieloną, czyli najprościej byłoby wejść, wyciąć i wydać bardzo dużo pieniążków na takie 

połączenie mostowe. Chcieliśmy zrobić to troszkę w inny naturalny sposób. Nie udało nam 

się. To biję się tutaj w pierś, że pomimo wielu działań, które podejmowaliśmy… W związku  

z powyższym zdjęliśmy to zadanie, bo ono co roku było, ono co roku było w budżecie. 

Postanowiłem, że zadanie zostanie zdjęte, a my nadal będziemy prowadzić rozmowy, szukać 

rozwiązań. Jeżeli takowe się pojawią, jakiekolwiek rozwiązanie to ja ze swojego miejsca 

obiecuję, że to zadanie… z tym zadaniem wejdę jeszcze raz na sesję, ale głupio mi się 

tłumaczyć co roku od pięciu lat, że zadanie przesuwam, bo co? Nawet tu nie jestem w trakcie 

projektowania i kilka przetargów ogłoszonych nie przyniosło żadnego rezultatu.  

W przeciwieństwie do drugiego zadania, na którym to po kilku ogłoszonych przetargach na 

dzień dzisiejszy również postanowiliśmy na chwileczkę zdjąć to zadanie. Ogłosiliśmy kilka 

postępowań na kwestię związaną z zagospodarowaniem tego terenu i zbiornika wokół Rosicy. 

Postępowania ogłaszane… były ogłaszane i były finalizowane niestety niepomyślnie dla nas, 

ponieważ środki, które mieliśmy były trzy-, a nawet niejednokrotnie czterokrotnie 

przekraczane. W związku z powyższym postanowiliśmy realizować dzisiaj… skupić działania 

na innych zadaniach. Myślę, że jak ukończymy kwestię związaną z realizacją działań  

w zakresie dendrologii i operatu zarówno w obszarze placu Obrońców Warszawy, jak  

i Brzeźnicy, zwolnią się może jakieś siły w zakresie projektowym i ktoś zaproponuje jakąś 

rozsądniejszą cenę. Wówczas na pewno… Bo musimy wrócić z tym tematem wcześniej czy 

później, ale tutaj również przez trzy ostatnie lata nie udało nam się nawet rozwiązać kwestii 

związanej z wyłonieniem firmy, która mogłaby to zaprojektować. W związku z powyższym 

mamy to zadanie gdzieś tak trochę z tyłu, będziemy obserwować jak wygląda sytuacja. Jeżeli 

tylko pojawi się w przestrzeni jakaś firma, która byłaby w stanie i miałaby moce do tego, 

żeby przystąpić do jednego czy do drugiego specyficznego działania, bo rozmawiamy tutaj  

o nie takich typowo budowlanych rzeczach, ale troszeczkę takich konstrukcjach nie 

ingerujących w tą piękną przestrzeń zieloną, nie chcemy jej niszczyć, chcemy ją 

zagospodarować, musimy zrobić to z głową, ale nie za wszelkie pieniądze. Dlatego też na 

chwileczkę te zadania po prostu znikają. Ja nie chcę co roku tłumaczyć się dlaczego ich nie 
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zrobiłem. Dziś myślę, że wyjaśniłem w sposób wyczerpujący. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękujemy bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeśli nie ma, proszę przejdźmy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną 

na druku numer 115? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 115): 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 116? Poproszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 116): 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

3 głosy – wstrzymujące się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 

 

3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 

projektu uchwały w sprawie zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 111) 

 

Projekt uchwały na druku nr 111 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Do tego punktu. Bardzo 

proszę, Pan radny Tomasz Korga.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak, jedno pytanko tylko. Czego będą dotyczyć te 

konsultacje? O czym będziemy rozmawiać z mieszkańcami?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. A jeszcze… To jest jedno pytanie, tak...?” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… Panie radny? Dobrze. Dziękuję. A jeszcze Pan radny Aleksandrowicz Andrzej proszę.” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział [z sali]: „Ja mam identyczne pytanie.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. To bardzo prosimy Panie mecenasie o udzielenie odpowiedzi. Dziękuję.” 

 

Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „Dzień 

dobry Państwu. Szanowni Państwo! Może najpierw tak skąd ta uchwała. Uchwała wynika  

z tego, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym wszelkie zmiany w statutach jednostek 

pomocniczych wymagają konsultacji z mieszkańcami. Stąd jakby jest to procedura… 
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procedura konieczna. Ta uchwała to jest wyłącznie uchwała, która rozpoczyna konsultacje. 

Ona o niczym jeszcze nie przesądza. Nie przesądza czy w ogóle takie zmiany w statutach – 

jeżeli mają być – to czy wejdą, jaki będzie ich kształt, bo to będzie potem, po konsultacjach 

decydowała komisja statutowa. Natomiast skąd w ogóle ten temat? Szanowni Państwo,  

to jest temat dość już stary – że tak powiem. To znaczy to są propozycje samych rad osiedli, 

które mają problem z tym, że po prostu frekwencja podczas posiedzeń poszczególnych rad 

jest niewielka, jest niewielkie zainteresowanie, nie mówię, że wszystkich, ale są propozycje  

z poszczególnych rad i … która uniemożliwia czasami wręcz skuteczne prowadzenie posiedzeń 

rad. I propozycja jest taka, to będzie poddawane pod konsultacje, aby obecne rozwiązania ze 

statutów, które określają, że uchwały rad osiedli zapadają w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, czyli jeżeli rada ma 15 członków to w obecności co najmniej ośmiu, 

aby to kworum zmniejszyć do 30 procent. Znaczy, czy do 30 czy do innej kwoty to mówię to 

jest kwestia oczywiście do ustalenia przez Państwa ostatecznie. Natomiast generalnie to jest 

jeden punkt, jedna ta propozycja czy wyjście rad osiedli z takim tematem. Drugi… Jakby tu 

się pojawiło kilka rzeczy. Są zmiany też które tu wynikają z organizacji pracy urzędu: kwestia 

obsługi bezgotówkowej. To – mówię – jakby to są już sprawy poboczne, natomiast ta zmiana 

kworum jest jakby tutaj… od tego się zaczęło. To znaczy aby jakby złagodzić rygory… 

złagodzić rygory co do kworum, aby te posiedzenia rad, poszczególnych rad osiedli mogły 

podejmować uchwały pomimo braku większej ilości radnych niż połowa. Tu jeszcze padają 

różne propozycje i one też jakby w tych konsultacjach będą… będą podnoszone. To znaczy 

jest też propozycja jednej z rad osiedli, aby zmniejszyć skład zarządu z pięciu osób do 

czterech, bo tych osób funkcyjnych też się nie zgłasza tyle ile… ile… ile statuty stanowią.  

A także jest też taka bardzo duża też fundamentalna zmiana, propozycja, aby w ogóle skrócić 

kadencję rad osiedli z pięciu do trzech lat. Tutaj chyba Pani przewodnicząca taką propozycję  

z ramienia swojej rady wysunęła. Natomiast jak mówię to jest tylko rozpoczęcie procedury. 

Wstępnie były zbierane propozycje od rad osiedli takie trochę nieformalnie. Natomiast – 

mówię – muszą być ogłoszone konsultacje, ale ostatecznie czy te propozycje Państwa… 

propozycje, które ewentualnie w ramach konsultacji zostaną wypracowane zyskają Państwa 

akceptację to dopiero w kolejnym etapie. Tu jeszcze o niczym nie przesądzamy. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Ja tylko dodam, że rzeczywiście wyszła taka propozycja od jednej z rad, 

żeby zmniejszyć to kworum do 30 procent i Państwo zwróciliście się do wszystkich rad 

osiedlowych i też mogły się wypowiedzieć, więc dlatego też się tak składa, że jestem jednej  

z rad przewodniczącą i członkiem rady, rady osiedla Łukasiewicza i my podjęliśmy właśnie 

tutaj taką uchwałę stosowną, żeby z uwagi na to, że widzimy, że są problemy, ponieważ dużo 

osób startuje, ale później nie ma ich, nie działają, nie przychodzą, nie można podjąć uchwał, 

ale dla nas na przykład jest to niezrozumiałe i troszkę lekceważące nawet ze strony tych 

osób. Jeżeli jest 15 osób w radzie osiedla i tylko do podjęcia uchwał będzie wymagane pięć 

osób, 30 procent to równie dobrze może to być 10 procent i 20 procent, więc tak naprawdę 

może osoby powinny się zastanowić czy w ogóle chcą być w tych radach, bo zawsze można 

przeprowadzić uzupełniające wybory i po prostu dobrać osoby, które będą chciały działać  

w tych radach. A nasz… Też zaproponowaliśmy zmniejszenie składu z 15 do 9, bo nie 

znaliśmy tutaj przepisów. Teraz mamy troszkę większą tą wiedzę, że rada osiedla nie może 

liczyć mniej niż 15 osób, ale też ten okres chcielibyśmy skrócić do trzech. Ja nawet… Kiedyś 

były takie konsultacje, to Pan przewodniczący – Pan Artur Jaroszewski – pamięta, ja nawet 

proponowałam, żeby nie wydłużać z czterech lat, bo taka była kadencja, do pięciu, tylko żeby 

skrócić do trzech, ponieważ to nie wniesie aktywności radnych, a skrócenie do trzech lat 

powoduje to, że będzie częściej po prostu rotacja tych osób i będą może zgłaszały się osoby, 

które w ogóle będą chciały działać i coś po prostu wniosą tym mieszkańcom i będą działali na 

ich rzecz. Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, to proszę przejdźmy do głosowania. Kto 

z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 

111?” 
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Wynik głosowania: 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

4) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Sportu (druk 

nr 104) 

 

Projekt uchwały na druku nr 104 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziś będziemy tylko opiniować sam druk, natomiast kandydaci będą wybierani na 

czwartkowej sesji. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 104? Bardzo proszę. Poproszę o podsumowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

7 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 

 

5) sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej jako działka nr 62/19 i działka nr 62/20 o łącznej 

powierzchni 0,2329 ha położonej w Płocku przy ul. Targowej, na rzecz 

dotychczasowego użytkownika wieczystego (druk nr 105) 

 

Projekt uchwały na druku nr 105 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy tu Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proszę 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 105?” 

 

Wynik głosowania: 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 
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6) wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę-Miasto Płock wniosku  

o dofinansowanie na konkurs oraz przyjęcie do realizacji przedsięwzięcia 

polegającego na wymianie źródeł ciepła i poprawie efektywności energetycznej 

instytucji edukacyjnych (druk nr 109) 

 

Projekt uchwały na druku nr 109 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma… Przepraszam 

bardzo. Bardzo proszę, Pan radny Andrzej Aleksandrowicz.” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca.  

Ja mam pytanie na jakie te źródła ciepła będą wymieniane w tych placówkach 

edukacyjnych?”  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy jest ktoś w stanie nam udzielić dzisiaj tej odpowiedzi? Nikt się nie zgłasza, nikogo nie 

widzę, więc bardzo bym prosiła o… Tak, Panie prezydencie, odpowie Pan? Dobrze, dziękuję 

bardzo. Pan prezydent Artur Zieliński. Dziękuję.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Oczywiście jeżeli chodzi o konkurs, który się pojawił on dotyczy przede wszystkim 

możliwości finansowania i zrefinansowania w naszym przykładzie… w naszym przypadku 

wszelkiej termomodernizacji w budynkach użyteczności, więc my będziemy wnioskować  

o możliwość uzyskania dofinansowania nawet do 100 procent na możliwość 

termomodernizacji w tym zakresie, czyli nie w samej wymianie źródeł ciepła, tylko  

w poprawie efektywności funkcjonowania dzisiejszych budynków. Czyli jest tutaj możliwość… 

Mamy kilkanaście budynków, które są w trakcie realizacji, jak również te, które będziemy 

chcieli realizować do 2026 roku. Zgodnie z wytycznymi tego konkursu jest możliwe, żeby  

w tym zakresie skorzystać z dofinansowania w zakresie poprawy efektywności.” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Dobrze, czyli rozumiem, że ta wymiana 

źródeł ciepła to jest tylko jakby z powodów formalnych jakoś zamieszczona…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Dokładnie tak. Bardzo szeroki konkurs. To nazewnictwo jakby określa wszystkie możliwości. 

My mówimy o tym, że w tym zakresie będziemy składać, bo to wnioski są możliwe do 

złożenia do 30 września tego roku. W związku z powyższym wymogi tego konkursu oczekują 

od nas na tym etapie uzyskania pozytywnej zgody rady, żebyśmy mogli przystąpić. 

Zazwyczaj to już jest w momencie kiedy otrzymujemy to dofinansowanie, bo wtedy ono jest 

łączone również z dodatkowo naszym. Dzisiaj nie wiemy ile zdobędziemy, ale jest taka 

możliwość, nawet do 100 procent. W związku z powyższym chyba niemożliwością byłoby nie 

uzyskać tej zgody. Tak że… Mamy o co walczyć, więc to co istotne i ważne musimy złożyć te 

wnioski do 30 września. Też decyduje tam kolejność zgłoszeń, więc jak najszybciej będziemy 

chcieli je zgłosić.” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Tak, oczywiście tu Panie prezydencie moje 

pytanie nie dotyczy w ogóle zasadności…” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„OK, tylko…” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „… tylko chciałem się tak upewnić czy to 

dotyczy też faktycznie wymiany źródeł ciepła czy tylko tych samych termomodernizacji, które 

później w materiale są wymienione.” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„W naszym tylko i wyłącznie poprawa efektywności poprzez termomodernizację budynków. 

Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. I rzeczywiście jeżeli mamy uzyskać jakieś środki z konkursu, które będą 

bezzwrotne to powinniśmy jak najbardziej wziąć w tym udział. Jeśli nie ma więcej pytań, 

proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 109?” 

 

Wynik głosowania: 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

7) przyjęcia Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (druk nr 117) 

 

Projekt uchwały na druku nr 117 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Nie wiem Panie radny, 

Andrzeju Aleksandrowiczu, czy teraz Pan chce? Nie? Bo mikrofon… Dziękuję bardzo. Jeśli nie 

ma pytań, proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną 

opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 117? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

8) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Rad 

Mieszkańców Osiedli (druk nr 114) 

 

Projekt uchwały na druku nr 114 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I tu również dziś opiniujemy tylko sam druk. Kandydaci będą wybierani na najbliższej sesji  

w czwartek. I kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku numer 114? Bardzo proszę o zagłosowanie. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

8 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dzisiejszego posiedzenia.” 

 

9) uchylenia Uchwały Nr 638/XXXVII/2013 z dnia 27 sierpnia 2013 roku w sprawie 

uchwalenia „Programu ochrony środowiska przed hałasem dla Miasta Płocka oraz 

Uchwały Nr 858/LIII/2018 Rady Miasta Płocka z dnia 25 października 2018 roku  

w sprawie przyjęcia zaktualizowanego „Programu ochrony środowiska przed 

hałasem dla miasta Płocka” (druk nr 120). 

 

Projekt uchwały na druku nr 120 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Pan radny Tomasz Korga  

i później zada pytanie Pan radny Andrzej Aleksandrowicz. Bardzo proszę.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Tak, ja chciałem spytać: to znaczy, że my 

rezygnujemy ze swoich tych wszystkich ustaleń, które były w naszym projekcie? Bo przecież 

– o ile pamiętam – to były dość istotne problemy z hałasem w Płocku. To jak to teraz będzie 

to funkcjonować?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jest tutaj Pani dyrektor. Nie wiem czy Pani od razu odpowie czy jeszcze poczekamy na 

pytanie od Pana radnego. Od razu, tak? To bardzo proszę, zapraszam do mównicy.” 

 

Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Pani Przewodnicząca! Szanowni Radni! Absolutnie z niczego nie rezygnujemy. 

Musimy wygasić naszą uchwałę, ponieważ mamy zmianę przepisów odnośnie kompetencji 

organu, który taki program przygotowuje. 16 lipca ukazał się Program ochrony środowiska 

przed hałasem. Jest to uchwała sejmiku województwa mazowieckiego i wszystkie te zapisy, 

które były w naszym programie zostały przetransponowane do tamtej uchwały.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Wszystkie?” 

 

Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Tak. Tu i tak chodzi o hałas drogowy przede wszystkim. Tak że tak. Budowa 

ekranów przy ulicy Wiosennej. Tak że to wszystko zostało.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Pan radny Andrzej Aleksandrowicz.” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Jeszcze tylko chciałem dopytać jak to jest 

w obecnym stanie prawnym z tym związanym. Czy pomimo tej uchwały wojewódzkiej, która 

jest w tym względzie i która obejmuje – jak Pani przed chwilą powiedziała – elementy  

z programu płockiego czy jeśli chodzi o stan prawny czy my jako miasto nadal możemy mieć 

w tej materii swoją uchwałę czy nie możemy mieć?” 

 

Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Nie. Dlatego ją wygaszamy.” 

 

Pan radny Andrzej Aleksandrowicz powiedział: „Tak, czyli już w ogóle nie możemy. 

Dziękuję bardzo.” 

 

Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Uchwała sejmiku województwa mazowieckiego jest.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czyli wszystkie problemy będą odnoszone do 

tej uchwały?” 
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Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Tak.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo Pani dyrektor za udzielone odpowiedzi.” 

 

Pani Joanna Tomaszewska-Bielkowska Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska 

powiedziała: „Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Jeśli nie ma więcej pytań, proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest 

za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 120?” 

 

Wynik głosowania: 

9 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. 

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Teraz kolejny punkt.” 

 

Ad pkt. 7 

Sprawy różne. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Wiem, że na dzisiejsze posiedzenie przyszły mieszkanki miasta Płocka i chcą zabrać głos. Ja 

tylko chciałam poinformować, że Panie nie musicie się przedstawiać, a też dzisiejsze 

posiedzenie jest transmitowane, więc wszystko jest zamieszczone w internecie. Więc nie 

wiem czy obydwie Panie będziecie zabierały głos czy tylko jedna?” 

 

[głosy z sali niezrozumiałe] 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To dobrze. To zapraszam tutaj do mównicy. Bardzo proszę. Rozumiem, że są różne tematy, 

tak? Bardzo proszę.” 

 

Mieszkanka nr 1 powiedziała: „Dzień dobry Państwu. Ja z takim pytaniem tutaj przyszłam 

dzisiaj, chciałam się zapytać czy to jest prawda – bo takie do nas dochodzą słuchy – że przy 

ulicy Kredytowej, na której ja mieszkam, Kredytowej 3 od tyłu, między Kredytową 3  

a Dobrzyńską, tymi blokami jest teren zielony i na tym terenie zielonym – takie do nas 

dochodzą głosy – ma być budowany parking? Chciałam się spytać czy to jest ujęte w planach 

miasta i czy to jest prawdą?” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dziękuję bardzo. Czyli to jest to pytanie? Pani przyszła…” 

 

Mieszkanka nr 1 powiedziała: „Tak.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„… z takim problemem, tak, tutaj do nas?” 
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Mieszkanka nr 1 powiedziała: „Tak.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dziękuję bardzo. Wiem, że…” 

 

Mieszkanka nr 1 powiedziała [z sali]: „Bo ja reprezentuję tutaj pewną grupę społeczną, 

która mieszka w tym budynku Kredytowa 3, gdzie jest dużo osób starszych takich jak ja  

i jedynym dla nas… jedyną taką możliwością żebyśmy mogli trochę powietrza zdobyć to są 

balkony, które wychodzą na tą zieleń, tam są drzewa. Czy to zostanie całkowicie 

zmarnowane? Ta zieleń zostanie zmarnowana dlatego że ma być parking? Z jednej strony od 

ulicy jest parking i ma być z drugiej strony, czyli w środku będziemy. I proszę o taką 

odpowiedź czy tak czy nie?” 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze. Dziękuję bardzo. Nie wiem czy Pan prezydent Artur Zieliński udzieli odpowiedzi na 

to pytanie. Znaczy, ja wiem, że tam właśnie to są takie tereny gdzie są wspólnoty i to tak 

naprawdę wspólnoty też zarządzają tymi też gruntami. Tam jest troszkę gminnych terenów  

i troszkę jest też należących do wspólnot. Bo chyba ta droga, która jest przed Państwa 

blokiem to jest tylko należąca do wspólnoty, prawda? 

 

Mieszkanka nr 1 powiedziała [z sali]: „Niecała. Ze strony ulicy, a z tej strony gdzie ma być 

parking [głos z sali niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Rozumiem. Dobrze. To poprosimy Panie prezydencie o odpowiedź. Dziękuję.” 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Próbuję wrócić pamięci, ale ani w ostatnich pięciu 

latach, ani w tej chwili nie ma w planach, w projekcie planu, ani w żadnym budżecie 

zaprojektowanego, ani chęci budowania w tym miejscu parkingu, więc nie wiem skąd w ogóle 

pojawił się tego typu pomysł. Nie mamy takiego zamiaru w tej chwili, żeby budować tam…” 

 

Mieszkanka nr 1 powiedziała [z sali]: „Bardzo dziękuję.” 

 

[głos z sali niezrozumiały] 

 

Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 

„A może faktycznie – tutaj Pan przewodniczący mi podpowiada – może ktoś myli obszary, bo 

w tej chwili mamy zaprojektowane, co więcej nawet w budżecie na przyszły rok, mamy 

zaprojektowane pobudowanie parkingu, ale to jest po byłej Kobylance, więc nie wychodzimy 

poza obszar Kobylanki. Żaden parking w obszarze o którym Pani mówi, a dość niedawno, bo 

z pięć lat temu ulica Kredytowa była wyremontowana, więc nie ma tam żadnych dodatkowych 

zakresów. Na pewno… Odpowiem na pytanie w ten sposób: ani w budżecie, ani w WPF-ie nie 

ma takiej pozycji, która mówiłaby o tym, że w tym miejscu powstanie parking.” 

 

Mieszkanka nr 1 powiedziała [z sali]: „Bardzo dziękuję. To chciałam usłyszeć.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Ja też jak kojarzę to nawet nie wiem czy tam jest aż tyle miejsca, żeby 

zrobić ten parking pomiędzy tymi blokami…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Tam jest duży teren.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Znaczy, ja tak kojarzę, ale już tak tymi odcinkami, bo to jest… A rzeczywiście tam jest ten 

teren zielony. Dobrze, zapraszamy teraz drugą Panią do zabrania głosu. Bardzo proszę tutaj 

do mównicy.” 
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Mieszkanka nr 2 powiedziała: „Dzień dobry Państwu. Jestem mieszkanką ulicy Kredytowej 

3. Tak samo mieszkam w klatce właśnie z Panią, na pierwszym piętrze i moje okna 

wychodzą… część z tych okien wychodzi na śmietnik, który jest usytuowany na pięć wspólnot 

mieszkaniowych. Przyszłam do was w drodze, żebyście Państwo nam pomogli przestawić ten 

śmietnik spod tych okien. Jest sześć metrów od okien bocznych. Wchodzą nam robaki do 

domu. Biegają szczury, obok jest kanalizacja. Ktoś systematycznie wyrzuca jedzenie dla tych 

szczurów. Są robione ogromne dziury. Samochody je po prostu przejeżdżają. Strach jest 

nawet w nocy wyjść z psami. Smród od śmietnika w upalne dni jest niewyobrażalny.  

Ja jestem osobą niepełnosprawną z uszkodzonym narządem ruchu. Ja nie mogę… Mam takie 

dni, że nie wychodzę z domu, więc te boczne okno otwieram. Śmierdzi smrodem w całym 

domu, nie da się oddychać. Mam astmę. Nie wiem, mam zaskarżyć Urząd Miasta Płocka, żeby 

zapłacił mi za odszkodowanie, bo jestem zmuszona wdychać te smrody z tego śmietnika? 

Jest brudno, pojemniki są nie zamykane, wyrzucane są obok pojemników. Wiecznie  

te sprzątaczki sprzątają, nie ma tego efektu. Z boków są wystawiane meble. W nocy ludzie 

przychodzą, o czwartej, piątej nad ranem rozkładać te meble. Jest hałas niesamowity. 

Pojemnik z PCK jest z boku z drugiej strony, rzeczy walają się po chodnikach. No nie może 

tak być. Wreszcie mamy XXI wiek. Ten śmietnik stoi od początku tego bloku. Najwyższy czas 

zmienić jego miejsce usytuowania. Dajcie nam normalnie pożyć. Ja jestem młoda, ale tu są 

starsze osoby, które są uziemione też w domu i też mają okna na tym poziomie. A w ogóle to 

chciałam powiedzieć Państwu, że jestem bardzo wdzięczna, że Państwo mnie tutaj zaprosili  

i mam nadzieję, że pomożecie mi uporać się – bo to nie tylko mi, ale większości z tego 

budynku osobom – z tym właśnie śmietnikiem, który po prostu nie daje nam normalności. 

Jeszcze dodatkowo są przywożone śmieci, meble takie starsze zauważyłam z innymi 

rejestracjami, czyli nie osoby zamieszkujące te tereny, przywożone są pod śmietnik, czyli my 

płacimy za coś co nie jest nasze. Chciałabym, żeby Państwo się naprawdę temu przyjrzeli  

i wzięli wreszcie coś zrobili ku temu, bo dzwonienie do MZGM… dzisiaj dzwonię od rana, nie 

odbierają. Pani z MZGM stwierdziła: wie Pani, powinna Pani zastanowić się jak kupiła Pani 

mieszkanie przy śmietniku, że ma Pani odór. No przepraszam bardzo, nie umieją zrobić 

porządku z bałaganem wokół śmietnika i w śmietniku? Nie są czyszczone posadzki tego 

śmietnika. Wylewa się niesamowity łój. I tak jest ciągle. Ja jestem zdesperowana, żeby 

sprowadzić nawet telewizję. Tak że dziękuję bardzo.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękujemy bardzo. Nie wiem czy tu… Właśnie Pan obecny tutaj z nami Pan prezydent Artur 

Zieliński jest zupełnie od innych tutaj.. z innych dziedzin, może na temat inwestycji się 

wypowiedzieć w mieście. A jeśli chodzi tutaj o rzeczy związane z utrzymaniem czystości, 

porządku, jak i odpadów, czy altan śmietnikowych to wiceprezydent… pionowym 

prezydentem jest wiceprezydent Piotr Dyśkiewicz, ale tutaj podszedł do mnie wcześniej, że 

niestety musi opuścić wcześniej nasze posiedzenie z uwagi na ważną sprawę i poinformował 

mnie, że wszelkich odpowiedzi udzieli na piśmie. Więc może jeżeli Pani by do mnie podeszła  

i tutaj byśmy… właśnie podałaby Pani mi adres albo jakiś kontakt do siebie to po prostu to 

zostanie przekazane.” 

 

Mieszkanka nr 2 powiedziała [z sali]: „A przepraszam, kwestia tego śmietnika, tej altany  

i tych szczurów to nie jest od teraz, to się ciągnie latami. Pan Laskowski był administratorem 

tutaj na naszej ulicy to wie doskonale ile razy dzwoniłam, jaki to był ogrom pracy i stoimy  

w miejscu dalej. Lata mijają, stoimy w miejscu dalej. Średniowiecze.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Tak, rzeczywiście jeżeli jest tak blisko i dzieją się takie różne rzeczy to jest to dla Państwa 

uciążliwością, tym bardziej jak jest ta pora gdzie jest gorąco. To już za chwilkę, ja zaraz 

zakończę – dobrze? – dzisiejsze posiedzenie i zaraz porozmawiamy. Ale tak jak powiedziałam, 

na pewno Pan prezydent, Pan Piotr Dyśkiewicz udzieli odpowiedzi po prostu na piśmie.” 

 

Pismo Pani radnej Anny Derlukiewicz do Pana Piotra Dyśkiewicza stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad pkt. 8 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  

„To już było wszystko, wszystkie punkty dzisiaj umówiliśmy naszego posiedzenia. Na tym 

kończę dzisiejsze posiedzenie i dziękuję bardzo za obecność.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 


